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Protokól
z zebrania sprawozdawczo - wy

z dnia 17 maia 2015 r,

Zabrzee 77 .O5 .2075

Zabrzegu

r.

zebranie otworzył sołtys Zabrzega Władysław Wiśniewski, powital zaproszonycŁl 8oścj
i mieszkańców Zab.zega.
Gośćmi byli: Burmistrz czechowic _ Dziedz'c P. Marian Błachut,P. Marek GaŻda, Radni Gminy czechowice *DŻiedzice P'
P' Jerzy KWaśniewski oraz sekretarz Powiatu Bielskiego P. Halina Kopeć.

Sekretarz Miasta
KrzysŻtof 'lalczok,

Na zebraniu obecna bla Komisia skrutacyjna powołana zażądzeniem BurmistrŻa
Czechowic _Dziedzic z dnia 12 maja 2015 r. W sprawie powołania Komisji skrutacyjnej
dla przeprowadu enia wyboru sotlysa i Rady sołecLiej W /abrŻe8u W składzie:

. Asnie5Żka czylok _ PrzewodnicŻąca Komisji

. Mariola Barut - Czlonek Komisji

. teokadia Krupnik - Crlonek Komisji

Komisja stwierdziła paawomocność Żebrania potwierdzając udział w zebraniu 141
mieszkańcóW zabrzega (lista W ŻałącŻ€niu).
sołtys przedstaWił porŻądek zebrania (W załącŻeniu), który został poddany pod giosowanie
i przYjęty ŻoŚtał jedno8łośnie.
Następnie poddano pod glosowanie:

1. Wybór sekretarza zebrania p' Alicję KUboszek.
2' Wybór członkóW Komisji Uchwał iWnioskóww składzie:
. Bronisław Tora
. Andrzej Wrzoł
. TomasŻ Borkowski '

PrzedstaWione propozycje zostały poddane pod tłosowanie i przyjęte jednogłośnie.

sekretarz Miasta P. Marek Gazda oraz prŻewodnicząca Komisii skrutacyjnej przedstawili
zebranVm zasady Wyboru soĘsa oraz członków Rady sołeckiej.
Po zapoznaniu się z zasadami wyborów przystąpiono do zgłaszania kandydatóW na sołtysa
Żabrzega; zostały prŻedstaWione następujące kandydatury:

1' P. Andrzej PUskarczyk _ kandydata z8łosiła p. Katarzyna Balcarek
2. P. stanislaw Michalak _ kandydata zglosił P' Leon Bonalski.

obaj kandydacj przyjęli kandydatury, do których zebrani nie wnieśli zastrzeżeń-
Komisja skrutacyjna przystąpiła do przy8otowania kań do głosowania na wybór sołtysa
i przeprowadzenia wyborów.
Podczas pracy Komisji skrutacyjnej ustępujący sohys Z;brzega P. Wtadysław Wiśniewski
przedstawil sprawozdanie z działalności sołtysa i Rady sołeckiej za okres od 15 maja 2011r'
do 17 maja 2015r., sprawozdanie zostalo przy.ięte jednogłośnie'



sottys podzjękoWał za zaufanie jakim obdarzyli go miesŻkańcy zabrzega w latach1999 _ 2015' Podziękowania skierował do człon[ow Raoy sol.łil, tor.y a'iuturiw w/w latach, mieszkańcom i sympatykom sołectwa, rolnikom, blłu'i u aur*i.trro*iP- JanoWi Berserowi WraŻ Ż zastępcami, obecnemu Burmistrzowi p. ,ul".i"""*, BłachutowiWraŻ z .je8o zastępcami, wszystkim Radnym wraz z przewodniczą.-i 
' 
*uou t'i"jrki";'WtadŻom Powiatu Bielskiego, lnstytucjom i organizacjom dziatającycń na t".eni" zal.reg",Kapłanom będących na parafij w Zabrze8u w/w okresie oraz żonie.

Zeb.ani podzjękowali sołtysowi WładysłaWoWi Wiśniewskiemu okIaskami na stojąco.Pan Burmistrz Marian Błachut zebrał 8los dziękując Panu sołtysowi za 16 lat pracy
społecznej, za wspótpracę, postawę i ŻroŻumienie' Podziękował również tym, l.tórŻv p.zez
cały ten czas poma8ali sohysowi życząc sobie takiej współpracy z nowo wryńnym sołtysem.
sołtysowi P. WładvsłaWoWi Wiśniewskiemu podziękowani" zu'*'połpru.i.łożyli czlonkowieustępującej Rady soleckiej, prŻedstawicielki KGW Zabrzeżanki, Dyrekcja zespolu SzkółW Żabrzegu z przedstawicielami grona pedagogicznego, przedstawiciele *;";.;.;;;;;
Przyjazny ZabrŻe,, sekretarz Powiatu W imieniu starosty Bielskiego, Prezes LKs sokółoraz Prezes osP ZabrŻe8'
Pan Andrzej Wrzoł zwrócił się do kandydatów na softysa, aby przedstawili bliżej swoje osoby'
P_ stanisław Michalak - emeryt, deklaruje Współpracę ze szkołami z Wladzami miasta
a będzle chc-|al służyć dla zabrzega, będzie się staral by zosta|y poprawione dro8i i chodniki'
P. Andrzej Puskarczyk - dziala od 8 lat W Zespole sŻkół w Zabrze8u, WidŻi dużo pracy
W /abl,'e8u, któIą będ/ie I17eba reali/ować.
P' L' Zmieńka pyta P. Puskarczyka czy będzie boisko przy zespole szkół w ZabrŻe8u.
Dyrekto. Zespołu 5Żkół P' Barbara Parchańska _ informuje, że brakuje Wielu rzeczy prŻV
sŻkole np. o8rodzenia, priorytetem będzie jednak budowa boiska.
p. Burmistrz M. Błachut omóWił problem budowy boiska prŻy Zespole sŻkót W zabrzegu.W planie zagospodarowania paŻestrzenne8o Gmina ma zabezpieczony teren na to zadanie
i będŻiemv sUkcesywnie działać i pracować aby to bolsko powstało.
P' Kopeć zwrócjła się do Burmistrza odnośnie za8loźenia powodziowe8o, cŻyll o możliwość
WYbUdoWania przepompowni, która uchronilyby tereny zasrożone.
P' BurmistlŻ Wyjaśnił, że bezpieczeństwo powodziowe to ba.dŻo ważny problem.
Można budować przepompownie, ale nle jest rozwiąŻanjem Wybudowanie jednej
przepompowni na zagrożonym terenie ale co najmniej t.Że.h, a to są ogromne koszty'
obecnie zatrudniono W Urzędzie Mjejskim pracownika - lrydrologa, ńo.y uęarie za]mował
5ię problemami powodŻiowymi.

PrzewodnicŻąca Komisji skrutacyjnej odczytała protokół ogłaszając Wyniki Wyboru
sottysa zabrŻe8a (protokół W załączeniu).
sołtysem na kolejną kadencję zostal WybranV P. Andrzej PUskarĆzyk-
W 8losowaniu WŻięło udŻiai 140 osób, Ważnych głosóW oddano 14o, głosóW nieważnych
oddano 0. Poszczególni kandydaci uzyskali następującą liczbę głosów:

1' P' Andrzej PuskarcŻyk _ 1o4 gtosy
Ż' P. stanisław Michalak _ 36 głosów.

NoWo Wybrany sołtys Pan Andrzej Puskarczyk podziękował wyborcom icieszy 5ię, że może
repreŻentować Zabęeg' Podziękował dotychczasowemu sottysowj P. Władysławowi
WaśniewskiemU Ża ogromny wkład pracy i współpracę'
Z 8ratulacjami dla nowo Wybrane8o sołtysa Wystąpił w imieniu swoim i Burmistrza
czechowic _ DziedŻic P' Marek Gazda, deklaruje jednocześnie Współpracę. Następnie
prŻystąpiono do Wyboru ńady Sołeckie'iw Zabrzegu.



Komisja skrutacyjna prŻypomniała zasady wyboru Rady sołeckiej. Zebranl podaIj propozycję
kandydatóW do Rady sołeckiej: Borkowski Tomasz' larcŻok Antonii, larczok Krzyszto' Kaplita
Leon, KoWalczyk MiecŻysłaW, Kuboszek Alicja, Kwaśniewski Jerzy, Londzin Tomasz, Michalak
stanisław, Pisalek stanisław, Polok Kazimierz, Wisniewski Władysław, WrŻoł Jacek, Wrzoł
]adwiga, zbijowski Kazimierz. Wyźej Wymienione osoby wyrazilj zgodę na kandydowanie
do Rady soleckiej- Komisja skrutacYjna przystąpiła do przy8otowania kań do głosowania
j przeprowadzenia WyboróWj W tym czasie przystąpiono do dyskusji.
P. 5' Michalak _ ma uwa8i do stanu dró8, chodników po budowie kanalizacji; informuje
o nieprawidłowym parkowaniu Wędkarzy przy pomniku przy ul. Do Zapory, su8erując iż
parkin8 jest pod zaporą, o.az wnioskuje o umieszczenie na domu sołtysa tablicy z napisem
sołtys'
P. Władysław Wiśniewski poinformowal, że teren/ na którym parkują samochodV pod zaporą
to teren prywatnY.
z kolei P' ]erzy Kwaśniewski Wyjaśnil iż od lat cŻynione są starania o miejsca parkin8owe
pod Żaporą, ale jest to dro8a powiatowa i nie ma porozumienia w tej sprawie' Zadanie to
może byś wykonane na podstawie porozumienia ze starostwem PowiatowYm W Bielsku-
Białej.
P. KrŻYsztof JarcŻok - Radny Gminv, poinformowai również, że usterki, które Występują
po budowie kanalizacji są nadzorowane i z8łaszane, odbiory są dokonywane przez
inspektoróW nadzoru, a 8warancja na roboty kanalizacy.ine i roboty towarzyszące Wvnosi
5 lat, Radni Gminv mieszkaiący w Żabrzegu działają W tym Żakresie. Radny P. Krzysztof
Jarczok podziękował Wyborcom za oddane 8tosy na jego osobę.
MieszkańcY Wnioskują o:
P. A' Wrzoł _ o zmianę terminu zebrań sołeckich z niedzieli na inny dzień tygodnia'
P. s. Pisarek i T. Londzin _ o budowę chodnika WŻdluż ul. Do Zapory
W związku ze zmianą dojścia dŻieci i młodzieży do szkoły.
P. L. Zmieńka i P. s. Michalak _ o utworzenie przystankL, na źądanie przy Aptece na ul.
Widnej.
P' K. Zbijowsk: * o rozwiązanie p.oblemu komunikacvjnego na skrzyżowaniu ulicy sikorskieeo
z ul- Miliardowicką Wraz z przejściem dla pieszv.h pod torami Wzdłuż ul. sikorsklego.

Komisja Uchwal i WnioskóW przedstawiła projekty WnioskóW z Zebrania Wiejskiego
w Zabrzegu.
Wniosek nr 1/ 2015 z dnia 17.05'2015r. W sprawie prŻyjęcia p.otokołu zebrania Wiejskie8o
Ż dnia 28.09.2014r. _ protokól prŻyjęty jednogłośnie.

Wniosek nl 2/2015 z dnia 17'05'2o1sr. w sprawie zmiany terminu Żebrań sołeckich
Ż niedzieli na inny dzień - wniosek od.zucono'

Wniosek nr 3/2015 z dnia 17.05'2015r' w sprawie budowy chodnika wzdłuż ut. Do Zapory
W zW]ązku ze zmianą dojścia dzieci i młodzieżY do szkoły_wniosek przyjęto jednogłośnie'

Wniosek nr 4l2o15 Ż dnia 17.05.2015r. w sprawie utworzenia przystanku na żądanie przy

Aptece na ul. Widnej-wniosek p rŻy.ięty jed n ogłośn ie.



Wniosek nr 5/2a75 z dnia 17'05.2015r. w sprawie rozwiązania problemu komunikacyjnegona skrzyżowaniu ulicy sikorskiego Ż ul. Miliardowicką \ł;". ; o;';jś.;;; ala pier.ycł, poatorami Wzdłuż ul. sikorskie8o - wniosek przyjętyjedno8łośnie.
PrleWodnicŻąca (omisji skrutacyjnej oa..yruiu p.otołlł ogtaszając wyniki wyboru członkówdo Rady Sorecłiej w ŻabrŻegu (protokót w laląveniu).
W głosowaniu WŻięło udział r30 osób, ważnych głosów.oddano 128, głosóW nieważnychoddano 2. Większością głosóW mieszkańcóW zalnega obecnycń n"'rui.uniu 

'yorunonastępujące osoby do Rady sołeckiej w Zabrze8u:
1' BorkowskjTomasŻ
2' ]arcŻok Krzysztof
3. Kaplita Leon
4. Kuboszek Alicja
5. KWaśn ieWski JerŻy
6. Londzin Tomasz
7' WiśniewskiWładysław
8. Wrzoł]acek

Na zakończenie sekretarz Miasta P. Marek Gazda po8ratulował nowo Wybranemu sottysowioraz czlonkom Rady sołeckiej' sołtys Władysław Wiśniewski podziękował wszystkimprzybyłVm Ża udział W zebraniu; Na tym zebranie zakończono.

Na tYm zakończono protokół.
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